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Strandbad i Rågsveds naturreservat  

I Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsområde finns idag inte ett enda offentligt strandbad. Bristen på 

bad, och bristen på större vattenmassor för bad, väcker ett antal följdfrågor till förvaltningens 

svar på medborgarförslaget om en badplats i Rågsveds Naturreservat. Förvaltningen meddelar att 

vattenkvaliteten i Magelungen idag inte är lämplig för bad, bland annat på grund av att 

exploateringar av närliggande områden stryper tillflödet av vatten. Detta samtidigt som att 

behovet för ett bad är stort i området. Att anlägga ett bad i området är alltså beroende på att 

vattenkvaliteten stärks på sikt, något som kräver politisk vilja och prioritering.  

En förbättrad vattenkvalitet är viktigt inte bara för de rekreativa möjligheterna utan även för 

sjöns ekologiska status. Vi värdesätter den roll Magelungen spelar för den lokala biodiversiteten 

redan idag, men att invånarna i vår stadsdel inte har tillgång till ett bostadsnära strandbad är även 

det en viktig fråga.  

 Mot bakgrund av detta undrar vi: 

- Vilket arbete sker idag för att förbättra vattenkvaliteten i Magelungen och i 

Fagersjöviken? 

- Vad gör förvaltningen för att utreda möjligheter för strandbad i Rågsved, samt i 

stadsdelen i stort?  

 

 

 


